
EVANGELICKÝ SBOR VE 

MŠENĚ – PROČ TU JSME  

A JACÍ JSME? 
 

 

beseda členů a příznivců sboru o jeho budoucnosti   

spojená s diskusí o daných otázkách se uskuteční 

 

v pátek 24. ledna 2014 od 18 hodin 

 

v modlitebně evangelického kostela ve Mšeně 

Boleslavská ul. 9 (vedle Domova seniorů) 

 
 

Otázky k diskusi: 

 
K čemu je ve Mšeně evangelický sbor? 

Co pro mě znamená? Jakou hodnotu pro mě představuje? 

Co od něho očekávám? Co mi může dát? 

Co můžu dát já sboru? 

Co se sboru daří? A co z toho lze v budoucnu dále rozvíjet? 

Co se sboru nedaří? Co můžeme udělat pro to, aby se to 

zlepšilo? 

 

 

 

Moderuje – Michal Šimek   

 

- farář evangelického sboru ve Mšeně  


